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INGEZONDEN BRIEVEN

 

   SCHRIJF HET DE VEB
De VEB ontvangt vaak 

brieven of e-mails  
van beleggers met  

vragen, klachten of  
opmerkingen. Wilt u uw 
verhaal kwijt, heeft u een 

klacht over uw bank of  
vermogensbeheerder of  
wilt u uw mening over 

een artikel in Effect 
geven, schrijf  
het de VEB! 

  ADRESGEGEVENS 
U kunt uw brief per  

mail sturen naar  

of op papier naar:

VEB - Redactie Effect
Postbus 240

2501 CE Den Haag

  LIEVER ANONIEM? 
Wij vermelden uw  

naam en woonplaats. 
Heeft u dat liever niet, 

vermeld dat erbij.

SPELREGELS

MAIL UW 
BRIEF NAAR: 

EFFECT@VEB.NET

effect@veb.net

LEZERSPOST

Geachte redactie, 
Als trouw VEB-lid lees ik Effect altijd 
met veel interesse. Dit keer rolde ik 

bijna van mijn stoel toen ik zag dat u vier 
pagina’s aan Carrefour verspilde en van plan 
bent nog meer Franse bedrijven door te 
lichten! Spaar u die moeite. Wat betreft 
Carrefour het volgende:

Ik was 17 jaar geleden op zoek naar een 
landgoed in Frankrijk. Ik logeerde een weekend 
in midden-Frankrijk bij een topadvocaat uit 
Parijs, die ook de huisadvocaat van Carrefour 
bleek te zijn. Bij het ontbijt stond er een rode 
telefoon op tafel. Als die zou gaan rinkelen, 

moesten wij de kamer uit, want er was een 
kans dat Walmart het bedrijf zou overnemen. 
En de telefoon rinkelde. De baas van Walmart 
hing in het vliegtuig boven de oceaan. De 
advocaat (ik kan zijn naam niet noemen, dat 
begrijpt u) moest snel naar Parijs. Hij riep nog: 
“Morgen Carrefour kopen”. Een betere tip kon 
niet, dacht ik (dat kon toen nog). De koers ging 
maandag van 50 naar 60. Ik kocht op 55, en 
velen met mij. Uiteindelijk ging de deal niet 
door. Het aandeel is gezakt naar 16 euro en 
balanceert daar reeds vele jaren. Deze moloch 
is mijns inziens gedoemd te verdwijnen, want 
herstel in Frankrijk zal er niet bij zijn. Mijn 
echtgenote en ik verblijven een groot deel van 
het jaar in Midden-Frankrijk, we zien de ellende 
elke dag. De straat regeert en Macron weet 

niet meer wat hij moet doen, anders dan 
iedere week met nieuwe belastingen komen.

Ik raad u sterk aan uw verhalen over 
Frankrijk bij één nummer te laten en uw papier 
te bewaren voor echte adviezen. Uit de CAC 40 
zijn er slechts drie bedrijven waar ik geld in zou 
steken: Sanofi (nu te duur), Total en Danone 
(ook te duur nu en kwetsbaar voor stakingen). 
En verder afblijven. De Fransen vinden 35 uur al 
veel te lang om te werken. Het is een prachtig 
land om vakantie te houden, meer niet!
Met vriendelijke groet,
(naam en gegevens bij de redactie bekend)

Geachte belegger,
Veel dank voor deze mooie 
anekdote. En gelukkig hebben wij 

de drie Franse bedrijven die u wel ziet zitten 
ook geanalyseerd en zijn er intussen ook 
verschillende bedrijven uit andere Europese 
landen voorbijgekomen. Overigens kennen 
wij ook heel wat beleggers die Franse 
aandelen wel als uitstekende beleggingen 
zien. Bedrijven als LVMH en Kering 
bijvoorbeeld, die wij ook bespraken, staan er 
bij veel beleggers goed op.

Geachte VEB,
Ik ben al vele jaren lid van de VEB en 
ontvang dan ook Effect tot 

tevredenheid. Enkele nummers geleden stond 
er een interessant artikel in over het Franse 
bedrijf Safran, dat leek mij wel een goed doel 
om in te beleggen. Aldus besloten in onze 
vergadering van de beleggingsclub waar ik lid 
van ben en privé wilde ik de aandelen ook 
kopen.

Wat bleek bij de volgende vergadering van 
onze beleggingsstudieclub? Kopen via de 
Rabobank was niet gelukt omdat Safran geen 
ethisch aandeel (of zoiets) zou zijn. Privé kon ik 
wel kopen (via ING) en ik heb er in nog geen 
twee maanden al 10 procent koerswinst op. Na 
wat zoeken via Google bleek dat de 

Nederlandse defensie grote aankopen heeft 
gedaan bij Safran, waaronder nachtkijkers. 
Deze aankopen worden betaald met 
Nederlands belastinggeld verkregen onder 
meer uit de te hoge box 3-belasting. 

Mogelijk worden de nachtkijkers zelfs 
afgerekend via de Rabobank als die de 
hofleverancier zou worden van de Nederlandse 
staat. 

Dus Rabo bepaalt dat ik als klant geen 
aandelen Safran mag kopen en de Nederlandse 
staat koopt met mijn belastinggeld wel bij 
Safran en betaalt te zijner tijd mogelijk via de 
Rabobank. Het moet niet gekker worden.
(naam en gegevens bij de redactie bekend)  

Beste belegger,
Wat u zegt, gekker kunnen we het 
niet maken!
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Beleggers maken heel wat mee, blijkt uit de vele brieven en e-mails die de  
VEB iedere maand weer krijgt. Het is lang niet altijd mogelijk juridisch iets 
aan de gemelde problemen te doen. Maar mede-beleggers waarschuwen 

kan nooit kwaad, en iets van je afschrijven lucht op. 

FRANKRIJK

SAFRAN


